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BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVADA DOME 
Reģ.Nr.90009115622, Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501, tālrunis +371 64522453  

fakss+371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 

Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 16.martā                                                                         Nr. 3 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:02 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par Balvu novada Sociālās pārvaldes nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par sociālo aprūpes iestāžu pārskatu par darbu 2022.gadā. (informatīvs - Sociālās 

aprūpes centrs “Rugāji”, Viļakas sociālās aprūpes centrs, pansionāts “Balvi”). 

 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Aija Mežale, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Marija Duļbinska, 

deputāts Svetlana Pavlovska, deputāts Egons Salmanis, deputāts Jānis Vancāns 

 

Ieinteresētās personas: 

domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, izpilddirektore Daina Tutiņa, pansionāts „Balvi“ 

direktore Jana Komane, Sociālās aprūpes centra “Rugāji” vadītāja Sarmīte Pērkone, Viļakas 

sociālās aprūpes centra vadītāja Irita Puniņa, Sociālās pārvaldes juriskonsulte Inita Pušpure 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Juridiskās 

nodaļas vadītāja Ilona Blūma, juriskonsults Iveta Kokoreviča, juriskonsults Juris Annuškāns, 

juriskonsults Līga Šustova, juriskonsults Inese Trupovniece, Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja 

Dzintra Pipcāne, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, 
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Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, vecākais sabiedrisko attiecību speciālists Kristiāns Bokta, 

izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Valsts un 

pašvaldību vienotā klientu apkalpošanas centra vadītāja Lauma Kaļva 
 

Balsojums par darba kārtību 

 

Ziņo Ruta Cibule: Skaidro, ka darba kārtībā ir 2 jautājumi un aicina komitejas locekļus 

apstiprināt darba kārtību. Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk 

izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par Balvu novada Sociālās pārvaldes nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Inita Pušpure: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada Sociālās pārvaldes nolikuma 

apstiprināšanu" 

 

2.§ 

Par sociālo aprūpes iestāžu pārskatu par darbu 2022.gadā. (informatīvs - Sociālās 

aprūpes centrs “Rugāji”, Viļakas sociālās aprūpes centrs, pansionāts “Balvi”) 

 

Ziņo Irita Puniņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Viļakas sociālo aprūpes centru. 

Skaidro par iestādes mērķi, struktūru, klientiem, 2022.gada ieņēmumiem 

un izdevumiem, aktivitātēm, Šķilbēnu sociālās aprūpes māju, struktūru, 

klientiem, 2022.gada izdevumiem un ieņēmumiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, kā kopumā iestādes vadītāja jūtas pildot šos amata pienākumus. 
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Izsaka viedokli Irita 

Puniņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, kāda ir galvenā baža uzsākot jauno gadu. 

Izsaka viedokli Irita 

Puniņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par apkopēju un cilvēku skaitu iestādē. 

Izsaka viedokli Irita 

Puniņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Vancāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Marija 

Duļbinska: 

Sīkāk paskaidro. 

Ziņo Sarmīte Pērkone: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Rugāju Sociālās aprūpes centru 

,,Rugāji’’. Skaidro par iestādi kopumā, klientiem, to vecumu, 

ieņēmumiem un izdevumiem 2022.gadā, nepieciešamajām vajadzībām. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, kāda ir galvenā baža. 

Izsaka viedokli Sarmīte 

Pērkone: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Marija 

Duļbinska: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Ziņo Jana Komane: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu novada "Pansionāts 

"Balvi"", darbības pilnvarojumu, misiju, vīziju, pansionāta darbības 

mērķi, struktūru, darbiniekiem, darbinieku sadalījumu pēc vecuma, 

informāciju par klientiem, personu sadalījumu pa vecuma grupām, 

personu sadalījumu pēc pensijas vai pabalsta veida, personu garīgo 

attīstību, personu saslimstību pārskata gadā, ieņēmumu izpildi 

2022.gadā, izdevumiem 2022.gadā, SVID analīzi, paveiktajiem darbiem 

2022.gadā, vajadzībām, kultūras pasākumu daudzveidību, sporta 

aktivitātēm, iestādes vērtībām un citām aktivitātēm. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par ieņēmumiem no saimnieciskās darbības. 

Izsaka viedokli Jana 

Komane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai ir izdevies izveidot iekšējo darbinieku kontroles mehānismu. 

Izsaka viedokli Jana 

Komane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk skaidro par iespējām ēku siltināšanā. Jautā par ēdināšunu un 

iemītnieku apmierinātību ar to. 

Izsaka viedokli Jana 

Komane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Vancāns: 

Jautā par drošību pacientiem, kas atrodas 3.stāvā. 

Izsaka viedokli Jana 

Komane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro par stāvu sadalījumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Lūdz iestāžu vadītājiem izteikt savu viedokli par projektu, par kuru 

šobrīd notiek liela diskusija visā valstī- par pakalpojumu ģimeniskai videi 

pietuvinātu pansionāta tipa būvi pašvaldībās un drīz gan iedzīvotāji, gan 

deputāti uzdos jautājumus par šo. Lūdz no sava skatupunkta izteikt 

viedokli par to, kā vērtē to, vai mūs pašvaldībā ir nepieciešams šāds 

pakalpojums. 

Izsaka viedokli Jana 

Komane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sarmīte 

Pērkone: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Irita 

Puniņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka priecātos par to, ja būtu iespēja šādu pakalpojumu piesaistīt. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. Komitejas locekļi to 

atbalsta. 

 

Nolemj: 
Informācija par sociālo aprūpes iestāžu pārskatu par 

darbu 2022.gadā tiek pieņemta zināšanai. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:37 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                                 Ruta Cibule 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 

 

 


